



News ADAC GT Masters – Oschersleben, April 26th – 28th 2019

- 00:00 The League of Super Sports Cars is back. The ADAC GT Masters starts the 13th season in Oschersleben. The ADAC partner series TCR Germany and Formula 4 are also to be launched. The new ADAC GT4 Germany series also premieres in the Magdeburger Börde.
- 00:22 The first victory of the new season goes to Callaway Competition. Marvin Kirchhöfer and Markus Pommer as they keep their cool in the rainy final phase of Saturday's race.
- 00:30 Marvin Kirchhöfer (#77, Deutschland) - english**
- 00:40 It was also a perfect start for the reigning champion Robert Renauer who with his new team mate Thomas Preining successfully started the defense of his title on Sunday.
- 00:49 Robert Renauer (#1, Deutschland) - english**
- 01:05 In the ADAC Formula 4, Prema driver Gianluca Petecof wins the opening race. Niklas Krütten, one of the championship candidates, wins race two.
- 01:15 Niklas Krütten (#, Deutschland) - english**
- 01:20 A rookie takes the trophy at the final race. Roman Stanek of US Racing drives out an impressive start-finish victory.
- 01:17 It was a dream start for Mike Halder in the ADAC TCR Germany with a victory on Saturday, then second place behind the Finn Antti Buri on Sunday. In 2019 there is only one goal for the ADAC driver - the title.
- 01:44 Mike Halder (#7, Deutschland) - german**
„It didn't work out last year. Sometimes we were unlucky or the drive through penalties were not helpful. But this year I want to attack again.“
- 01:59 The ADAC GT4 Germany made a successful debut. The motorsport fans see thrilling duels and happy first time winners. The BMW duo Marius Zug and Gabriele Piana win the first race of the new series.
- 02:15 Marius Zug (#7, Deutschland) - german**
„Of course, it's perfect to win both classifications. We drove a good and clever race. We tried our best not to make any mistakes and the results speak for themselves.“

ADAC

GT masters



News ADAC GT Masters – Oschersleben, April 26th – 28th 2019

02:26 In the second run there is no way past KTM. Double victory for the manufacturer from Austria. At the top of the podium are Reinhard Kofler and Laura Kraihamer.

02:39 **Reinhard Kofler (#23, Österreich) - english**

02:55 A successful start into the season with more than 25,000 visitors. The league of super sports cars is back. Next stop of the ADAC GT Masters is the Autodrom in Most.

03:07 **END**



News ADAC GT Masters – Oschersleben, April 26th – 28th 2019

00:00 Die Liga der Supersportwagen ist wieder da. Das ADAC GT Masters startet in Oschersleben in die 13. Saison. Start frei heisst es auch für die ADAC Rahmenserien TCR Germany und Formel 4. Außerdem feiert die neu ADAC GT4 Germany in der Magdeburger Börde ihre Premiere.

Den ersten Sieg der neuen Saison schnappt sich Callaway Competition. Marvin Kirchhöfer und Markus Pommer behalten in der verregneten Schlussphase des Samstagsrennens den Durchblick.

00:28 **Marvin Kirchhöfer (#77, Deutschland) - deutsch**

Auftakt nach Maß auch für den amtierenden Champion. Robert Renauer gewinnt mit seinem neuem Teamkollegen Thomas Preining am Sonntag und startet erfolgreich in die Mission Titelverteidigung.

00:28 **Robert Renauer (#1, Deutschland) - deutsch**

00:44 In der ADAC Formel 4 gewinnt Prema-Pilot Gianluca Petecof das Auftaktrennen. Mit Niklas Krütten setzt sich in Lauf zwei einer der Meisterschaftskandidaten durch.

00:55 **Niklas Krütten (#4, Deutschland) - deutsch**

01:09 Den Pokal beim Abschlussrennen holt sich ein Rookie. Roman Stanek von US Racing fährt einen beeindruckenden Start-Ziel-Sieg heraus.

01:17 Traumstart für Mike Halder in der ADAC TCR Germany. Sieg am Samstag, Platz zwei hinter dem Finnen Antti Buri am Sonntag. 2019 gibt es für den Förderpiloten der ADAC Stiftung Sport nur ein Ziel - die Meisterschaft.

01:27 **Mike Halder (#7, Deutschland) - deutsch**

01:46 Eine gelungenes Debüt feiert die ADAC GT4 Germany. Die Motorsportfans sehen packende Duelle und glückliche Premierensieger. Das BMW-Duo Marius Zug und Gabriele Piana gewinnt das erste Rennen der neuen Serie.

01:27 **Marius Zug (#7, Deutschland) - deutsch**

ADAC

GT masters



News ADAC GT Masters – Oschersleben, April 26th – 28th 2019

Im zweiten Lauf führt kein Weg an KTM vorbei. Doppelsieg für den Hersteller aus Österreich. Ganz oben auf dem Podium stehen Reinhard Kofler und Laura Kraihamer.

01:27 **Reinhard Kofler (#23, Österreich) - deutsch**

01:59 Gelungener Auftakt bei mehr als 25.000 Besuchern. Die Liga der Supersportwagen ist zurück. Nächste Station des ADAC GT Masters ist das Autodrom in Most.

02:07 Closer

02:15 **ENDE**